



PROTOKOLL STYREMØTE Stange Jeger- og Fiskeforening	
Sted/dato:	Styremøte, Temmen, onsdag 03.09.25, kl. 18.00 – 20.35
Deltakere:	Knut Røise Olsen, Bjørg-Karin Ringen, Rolf Hanstad, Ole Mattis Lien (møteleder), Tor Enger, Frode Strandlie og Anne Marthe Gjestvang.
Forfall:	Siw Kr. Moen, Arne Hamarsland, Levi N. Tyriberget, Hermann Floden, Sigbjørn Stensrud og Kim Arne Røhne.
Referent:	Anne Marthe Gjestvang

Sak 25-19 Økonomi

Omsetning pr. 31. august: NOK 758 000 som er mindre enn i fjor.

Kostnader pr. 31. august: NOK 592 000

Plussresultat pr. 31 august: NOK 165 000

Momskompensasjon har ikke kommet ennå.

Snaut 3 paller med duer (om lag 30% duer) på lager. Nytt krav på duer vedr. forurensning. Det lønner seg muligens å kjøpe duer og patroner nå.

Vedtak: Må framskaffe dokumentasjon på om det er lov å bruke opp det man har på lager av «gammel» type lerduer, før et evt. innkjøp av mer «gammel» type due. Frode sjekker.

Sak 25-20 Søknader tilskudd og langtidsplanlegging

Vedtak: Varmepumpe klubbhuset (pumpa er inninstallert): søke Enova for støtte, Tor søker.

Rehabilitering av klubbhuset: nytt kjøkken, få innvilget støtte før evt. innkjøp. Søke Stange Brannkasse, Ole Mattis og Rolf søker.
maurskade /råteskade, søke forsikring: Knut søker.

Støydemping på haglebana: Thomas har beregnet kr 560 000, uten kostnad for arbeid.

(beregning: ta av toppen av sportingbana, og lage nytt hus oppå). Søke Sparebankstiftelsen, og evt. Gjensidigestiftelsen for 2026. Spørre Tore om han kan søke.

Ingen rehabilitering verken av klubbhus eller lerduebane starter før søknader innvilges. (Befaring av bana må gjennomføres før evt. rehabilitering).

Gamle skjerner på riflebana, investeres på litt sikt.

Sak 25-21 Søknader terminlisteførte stevner NJFF

Søknadsfrist for NJFF-stevner er 20. september.

Vedtak: Jaktfeltstevne, avholdes i starten av mars -26. Kim Arne og Ole Mattis søker

Figurjaktstevne, avholdes i månedsskifte mai/juni -26. Frode og Ole Mattis søker. Vipps opprettes på «Leirdue.net» for forhåndspåmelding.

Sak 25-22 Lysjøsætra

Listing er utført og ferdigstilt av Sigbjørn, Rolf og Knut har sopt etter listinga. Vask må utføres. Ihht. leiekontrakta er ikke framleie lov.

Det er ikke meldt inn noen konkrete planer for bruk, jfr. forrige styremøte sak 25-13, og leieforholdet kan i praksis derfor sies opp.

Styret ønsker nå å se litt mer på vilkårene for leieforholdet siden leien er betalt for inneværende år og at framleie er mulig for andre leietakere i SA, bl.a. andre JFF-foreninger.

Vedtak: Vask utføres av Frode og familien i nær framtid.

Ole Mattis sjekker vilkår for leie av Lysjøsætra, bl.a. mulighet for framleie samt jaktkortsalg til «framleiere», og videre vilkår for korttidsleie av Sørli-villaen. Mulighet for oppsigelse og tilbakebetaling av leiekostnader.

Tas opp igjen senest i neste styremøte (28. sept.) siden høstsesongen er mest aktuell for framleie til småviltjegere.

Sak 25-23 Sprengstoffabrikk Stange Almanning

Stange Almanning er nå mindre aktuell for bygging av sprengstoffabrikk. Hurum utredes videre av alternativene. NJFF-sentralt er på ballen vedr. utslipp.

Vedtak: Bekymring vedr. utslipp til Oslofjorden meldes NJFF og ber dem følge opp saken. Ole Mattis kontakter NJFF.

Sak 25-24 Junior- og medlemspriser for skyting og ammo på lerduebana

Det har vært noe diskusjon om at juniorer må betale full pris på due- og patronserie fordi vi går med tap på juniorprisen. Videre har det vært nevnt medlemsfordeler på lerduebana, noe som ikke praktiseres. Oversikt over due arsenalet er også nevnt; registrerte betalinger i Zettle kontra registreerte duer ut fra lerduekasterne.

Vedtak: Tidligere vedtak om at juniorer skal subsidieres på due- og patronserie skal videreføres;

Junior 80 kr (senior 160 kr). Enighet om man bør bestrebe seg på å ha medlemsfordeler.

Tas opp i styremøte for videre behandling, senest før neste sesong.

Sak 25-25 Styringsdokument

Vedtak: Styringsdokumentet ble vedtatt slik det foreligger. Sekretær har myndighet til å «rydde utseende» på dokumentet samt tilføye oppdatert informasjon fra dette styremøtet, eks. styrehonorar.

Revideres ved årsskiftet, senest rett før årsmøtet.

Sak 25-26 Status utvalgene

Barn- og ungdom: Levi var fraværende pga. krepsing med JOFS samme kveld som styremøtet ble avholdt.

Fiskeutvalget: (i Sigbjørn sitt fravær info fra OML) Prøvefiske utført i Bergsjøen i to døgn som et bestillingsverk til NJFF Hedmark. El-fiske i innløpsbekker, samt garn i sjøen. Utført av Sigbjørn og Trond fra fiskeutvalget samt Onsdagstreffen. Foreløpig resultat: over 600 fisk i garnene, tok prøver av all fisken (otolitter [øresteiner]) og mageinnhold). Mye fin sik, alt for mye abbor, ingen parasitter. Fikk ingen røyer, men trolig stod røya djupt nede siden fisk ble observert via ekkolodd. Gjenstående arbeid: vannprøver og prøver av evt. røye, samt avventer svar av prøver. En gammel bekk opp til Gransjøen er blitt åpnet, sjøen øker sakte igjen. Håper med gjenåpningen på enklere fiskevandring fra Bergsjøen til Gransjøen.

Elgbaneutvalget: (i Kim Arne sitt fravær info fra OML) Langholdet fungerer, må få rutiner for lading av batteri. Dragerne på skivetrekken er beiset av Onsdagstreffen. Klubbmesterskap og elgjegerdag nå til helga 6. og 7. sept.

Kvinneutvalget: Har hatt jentehelg med samling i Furnes, og duejakt i området her. Ca. 15 deltakere. Vellykket, men dessverre dårlig påmelding. Jentehelga arrangeres hos Vang JFF neste år, dette går på rundgang blant «Mjøs dame-foreningene».

Havfiske ble arrangert forrige uke, 14 plasser og fulltegnet. Fikk en del fisk, om ikke så mye som i fjor. Evt. introjakt hare i november, men ikke som rent kvinnearrangement. Arrangeres evt. i samarbeid med Furnes JFF og eller Romedal og Vallset JFF. Evt. intro figursti som eget arrangement senere. Det oppsatte arrangementet 8. sept. avlyses.

Viltutvalget: Litt utfordring med regelverk for revejakt, det må være ensartet på begge allmenninger. Hønsefugltaksering i SA: nedgang fra i fjor, men det ligger på gjennomsnittet de siste 10-15 år. Gaupe som SJFF har fått: SA har bevilget kr. 10 000,- og SA skal faktureres for dette. Knut kontakter Sauebeitelaget om de er interessert i å støtte.

Lerdueutvalget: Det er mer aktivitet enn i fjor.

Salg av kort er ikke innført foreløpig, det skal være et møte til uka om dette.

Avholdt dobbeltsporting-stevnet i august på kveldstid var en suksess.

Evt. avholde et dobbeltsporting-stevne i oktober på dagtid med rom for flere deltakere enn kveldsstevnet.

Hundeutvalget: (e-post fra Siw Kr.) Kort fra hundeutvalget: Stjernebeita har blitt mye brukt. Mye hunder på saueaversjon, siste kvelden 1/9. Stemmer veldig for rehabilitering av kjøkken.

Driftsutvalget: Driftsutvalget er i praksis Onsdagstreffen. Forefallende arbeid er blitt utført; eks. grastrimming osv.

Varmepumpe er blitt installert av Hommerstad.

Innkjøp til kiosk gjøres.

Har hjulpet fiskeutvalget med prøvafiske i Bergsjøen.

Sak 25-27 T-skjorter

Tilbud på trøyer: «Din pris på t-skjorte ved uttak totalt 100 stk vil være:

107,- eks mva. og frakt. I tillegg kommer 2 startkostnader a 550,- eks mva».

Vedtak: Bestille grå trøyer med gul skrift på ryggen. Bestille 100 stk. i ulike størrelser for voksne, samt 20 stk. små til JOFS-deltakere.

Pris ut kr. 200,-

Sak 25-28 Jaktkortsaken med RASA

Vedtak: Møte med R&V JFF. Knut.

Sak 25-29 Styrehonorar

Vedtak: Gjeninnføre satser ihht. styrevedtak fra år 2022, sak 22-41:

22-41	Godtgjøring for frivillig arbeid Styrehonorar: leder 3500,-, øvrige styremedlemmer 1500,- (årsmøtevedtak). Honorar jakt og fiskeoppsyn: 1000,- (tilbakebetales til SJFF fra RASA).
--------------	---

Sak 25-30 Eventuelt

Støy fra lerduebana

Vedtak: Det avholdes et møte vedr. støy fra leirduebana, og kun godkjente baner kan benyttes etter ordinær sesongslutt 11.09.25.

Nøkler: Rolf sjekker vedr. nøkler fra tidligere leder.

Renhold på Temmen: Larisa har sagt opp, men hun har forslag på ny renholder, Camilla, og tilbyr seg å lære henne opp.

Vedtak: Vi takker ja til forslag på ny renholder samt opplæring. Anne Marthe kontakter Larisa.

Forslag på salg av lavvoen på Temmen siden den brukes minimalt og den medfører en del vedlikeholdsarbeid. Se dette i sammenheng med de andre «samlingsstedene» slik som leie av Lysjøsætra og evt. korttidsleie av Sørli-villaen.

Vedtak: Meld inn behov for bruk av lavvo, ellers kan den bli solgt. Innmelding av bruk innen neste styremøte 28. sept. Ole Mattis skal sjekke vilkår for leie med SA, jfr. sak 25-22 Lysjøsætra. Tas opp til ny behandling på neste styremøte.